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w którym można uprawiać różne gierki ,w którym ktoś komuś będzie 

udowadniał rację bo po co. Wszyscy się znają,wszystkie sołectwa 

współpracują ze sobą wypracowują decyzję, tu nie ma osób zadowolonych, 

euforia niektórych radnych odbywałaby się kosztem tych radnych którzy 

zostali pominięci i w stosunku do których sołectw nie zostałyby zapewnione 

podstawowe kwestie. Przebieg obrad jest rejestrowany na taśmach 

magnetofonach, po odsłuchaniu których sporządzony jest protokół, protokół 

który Rada później przyjmuje. Taki jest ogólnie przyjęty tok rejestracji w 

Polsce, taki jest u nas, o jakich zaszłościach, potknięciach mówi radny 

trudno powiedzieć. Zdarzało się ,że nie było prądu, że kaseta nie poszła, 

ale nie było sytuacji w oparciu której jakaś decyzja Rady nie była zrealizowana 

w sposób prawidłowy. Przedstawił pismo, stwierdza na podstawie 

dotychczasowej praktyki, że te zapisy w oparciu o które sporządzone są 

protokoły, które są przyjmowane, z którymi radni mają prawo się zapoznać, są 

to formą demokracji informacji nas wszystkich o przebiegu obrad sesji w 

zupełności satysfakcjonujące, mogą tez być inne pomysły, które można 

rozważać, w życiu nie zrobił niczego bez zgody Rady. Jeżeli by takie były to 

może je realizować po uzyskaniu akceptacji Rady, jeżeli chodzi o przebieg 

sesji, to są tu wszyscy, wszyscy są świadkami, odpowiadają za swoje czyny 

i słowa . Pismo wpłynęło wczoraj i dzisiaj dopiero się z nim Przewodniczący 

zapoznał i przedstawił Radzie. 

Radny p. Tadeusz Kochanowicz skierował prośbę do p. Wójta o zapewnienie 

oświetlenia ulicznego przez całą noc w dniu Sylwestra. t 

Przewodniczący Rady przypomniał ,że oświetlenie w okresie świątecznym jest 

włączone przez cały czas , obowiązuje również w noc sylwestrową,takie 

działania są prowadzone jeszcze na interwencję b. radnego p. Pukajło, sprawy 

dotyczące oświetlenia należy zgłaszać do pracownika UG p. Piotra Halicy. 






